
Referat fra bestyrelsesmøde 
Onsdag den 6.11.2019 

STED: I duehuset kl. 19.30 
Til stede: Jesper, Mathilde, Jon, Lisbeth, Dan, Klaus,  

Dagsorden. 
• Løbende sager 
• Rotter. Der er observeret flere rotter her i Søvang. Det bliver sikkert svært 

helt at slippe af med rotter. Bestyrelsen henstiller til at alle er opmærksom-
me på høns og andet der kan tiltrække rotter. 

• Vinterskrald. Der har været efterspurgt affaldssortering. Vi håber nogle 
medlemmer ønsker at indgå i en gruppe der vil varetage opgaven. Frem til 
der melder sig medlemmer til dette, henvises til Eskelund. 

• Havesalg. Dan forestår salg af have 2. Haven er til salg på den interne liste. 
Fra fredag den 8.11, overgår salget til den eksterne liste.  

• Generalforsamling; evaluering, referat m.m. 
• Referat af generalforsamling udkommer i kommende uge. 

• Vinter i Søvang: bomme. 
• Bestyrelsen beslutter, at vi ikke opsætter bomme i vinter, da der er mange 

haveejere, der i perioder benytter deres have vinteren igennem. 
• Byggesager: 
• Godkendelse af byggeri af skur og legehus i have 90. 

• Fælleshus og ekstra arbejdsdag: 
• Der er endnu ikke indkald. Byggeudvalget udmelder snart en dato. Arbejds-

dagen giver mulighed for at medlemmer der mangler at deltage i en ar-
bejdsdag, kan deltage på denne dag. 

• Julefrokost: 
• Der er julefrokost den 21.12. Jonna og Lisbeth arrangerer. 

• Evt.  
• Regler for udlejning af Fælleshus udsættes til næste møde. 
• Bestyrelsen vil gøre opmærksom på at “Duehusets” tøjbyttebænk er kun til 

det tøj der er plads til i bænken. Andre genbrugsemner skal køres til fx. 
Eskelund.
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